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Svar på spørgsmål S 2422 af 16. september 2013 stillet af Mads 
Rørvig (V)

Spørgsmål
I forlængelse af ministerens svar på spørgsmål nr. S 2335 er ministeren så enig 
med sin partifælle, Socialdemokraternes politiske ordfører, Magnus Heunicke, der 
i et opslag på Facebook den 10. juni 2013 hævdede, at nulvækst skal finansieres? 

Svar
Afdæmpet vækst eller nulvækst i det offentlige forbrug kan - i forhold til en situa-
tion med højere realvækst - frigøre midler til andre prioriteringer, herunder f.eks. 
skattelettelser. Det fremgår f.eks. af svar på spørgsmål nr. S 2335 af d. 3. septem-
ber 2013, svar på finansudvalgets spørgsmål nr. 163 af 17. april 2012 og nr. 70 af 
22. november 2012.

Ovennævnte opslag på Facebook giver ikke anledning til at revidere dette.   

Der udestår dog fortsat en konkretisering af, hvordan Venstre m.fl. planlægger at 
gennemføre sine planer om en nulvækst i det offentlige forbrug.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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